

အတွဲ 8

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများ အောင်မြင်မှုအတွက် စုပေါင်းလျက် ဝိုင်းဝန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုသည့် ခရိုင် ဝန်ထမ်းများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းတို့၏ အစိတ်အပိုင်းထဲတွင် ပါဝင်ခွင့်ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) တစ်လျှောက်လုံးသို့ ကျွန်ုပ် လည်ပတ်သွားစဉ် မည်သည့် နယ်မြေ၌မဆို ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာ ကျောင်းသားများနှင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ စိတ်ဓါတ်တက် ကြွမှုများကို ပြသပြီး ယုံကြည်ချက် သံနိဗ္ဗိဏ္ဍာန် ထားရှိကြသည်ကို ကျွန်ုပ် တွေ့ရှိရပါသည်။ ယခုရာသီအချိန်ခါမှာလည်း ကျွန်ုပ်တို့ဆက်လက်ပြီး ရှေ့ဆက်လှမ်းနိုင်မည်မှာ ကျွန်ုပ် သံသယ မရှိပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ဤခရိုင်သည် ကြီးမားသော မိသားစုကြီးတစ်ခု ဖြစ်သောကြောင့်ပင်ဖြစ်ပါသည်။ *အတူတကွဖြင့် အောင်မြင်ထမြောက်ပြီး အထူးသာလွန်ကောင်းမွန်စွာ ကျွန်ုပ်တို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။*

နယ်မြေ VII သို့ ကွင်းဆင်းခြင်း

လုပ်ငန်းကွင်းဆင်းနေ့၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ဒေသ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးများနှင့်အတူ အချိန်ပေးပြီး မိမိတို့၏ ကိုယ်တွေ့ အလုပ်များကို ကြည့်ရှုရန် ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် ဗဟိုရုံးဌာနမှ လိုအပ်ချက်တစ်စုံတစ်ရာများကို မည်ကဲ့သို့ ဖြည့်စွက် ပေးရန် နှင့် တိုးတက်မှုများဖြင့် မည်ကဲ့သို့ ပံ့ပိုးကူညီပေးရန် အကဲဖြတ် ချင့်တွက်မှုပြုလုပ်ရန်အတွက် အရေးကြီးပါသည်။ ယခုအပတ်တွင် Dr. Rodney Swanson နှင့် နယ်မြေ VII ထဲရှိ သူ၏ ဒုတိယအဖွဲ့နှင့်အတူ McNair အထက်တန်းကျောင်း နှင့် Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်း အစုအဝေးများသို့ ဖျော်ရွှင်စွာ လည်ပတ်ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ စစ်မှန်သော ပညာရေးကျွမ်းကျင်သူ လူစွမ်းကောင်းများအချို့နှင့် ကျွန်ုပ် တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ နယ်မြေထဲတွင် "ကတိပြုချက်၌" ရှိနေသော ကျောင်းများအချို့ရှိပါသည်။ သို့သော်လည်း ဤအတွက် မိမိတို့၌ မှန်ကန်သော ခေါင်းဆောင်များရှိပြီး အဆိုပါကျောင်းများသည် တိုးတက်ရာသို့ ရှိနေပါသည်။ မိမိတို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအား နှင့် တစ်ဦးကိုတစ်ဦး ချီးကျူးဂုဏ်ပြု ကြသည့်ပုံကို ကျွန်ုပ် နှစ်သက်သည်။ "မဆုတ်မနစ်သော" ခေါင်းဆောင်မှုသည် ခက်ခဲသော အလုပ်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ဤခေါင်းဆောင်မှုသည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး လက်တွဲဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး အားလုံး၏ထူးချွန်ပြောင်မြောက်ရာသို့ ချီတက်နေပါသည်။ သင်္ချာနှင့် သိပ္ပံတွင် အကြောင်းအရာ ကျွမ်းကျင်ပိုင်စေရန် မိမိတို့၏ကျောင်းသား များအား ကူညီပေးနေသော ဆရာများတို့၏ နည်းပညာဖြင့် အဝေးမှနေ လေ့လာသင်ယူခြင်း အတန်းများသို့ လည်ပတ်နေစဉ်အတွင်း၌ အတုယူထိုက်သော ပညာရေးဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအား ပံ့ပိုးစီမံပေးနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည့်အခါ ကျွန်ုပ်စိတ်ထက်သန်တက်ကြွခဲ့ပါသည်။ နယ်မြေ VII ၏ ဆောင်ပုဒ်မှာ ကျောင်းသားတို့၏ တိုးတက်မှုကို မြှင့်တင်ရန် "ကျွန်ုပ်တို့ သင်ကြား၊ လေ့လာ၊ ဦးဆောင် ပြီး အမှုထမ်းဆောင်ပေးသည့် နေရာ၌ - အောင်မြင်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ ကျောက်ဆူးချထားသည်။" နယ်မြေ VII အား မိမိတို့၏ ထင်ရှားသော ဖြစ်မြောက်အောင်မြင်မှုများအတွက် ဂုဏ်ယူပါသည်။ ကြီးကျယ်သော အလုပ်အား ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားပါ။

Narvie J. Harris မူလတန်း အဓိကကျောင်း (Elementary Theme School)

- ခေါင်းစဉ် I တစ်သမတ်တည်းသော တိုးတက်မှုများကို နှစ်နှစ်ကျော် ပြုလုပ်နေသည့် ချီးမြှင့်ခံရသော ကျောင်းများ
- Double-digit CCRPI တိုးတက်မှု

Kelley Lake Elementary School

- Double-digit CCRPI တိုးတက်မှု/Beating the Odds ကျောင်း

DESA

- Beating the Odds ကျောင်း

Robert Shaw မူလတန်း အဓိကကျောင်း

- Title I အောင်မြင်ကျော်ကြားသော ကျောင်းများ

Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်း

- ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပြည်နယ် ချန်ပီယံကျောင်းများ (2018 နှင့် 2019)
- National BETA Club ဂုဏ်ထူးကျောင်း

ကြယ် 4 လုံး အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းခံရသော ကျောင်းများ

- Cedar Groves မူလတန်းကျောင်း
- Kelley Lake မူလတန်းကျောင်း
- Obama Magnet

Barack H. Obama သိပ္ပံ နှင့် စက်မှုနည်းပညာဆိုင်ရာ မူလတန်း မဂ္ဂနက်ကျောင်း

- Johnathan Hines, မူကြိုကျောင်း ဆရာ၊ တစ်နှစ်တာ၏ တစ်နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံးဆရာဆု
- Spanish Immersion အစီအစဉ်

သင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့် ညွှန်ကြားချက်များ (C&I) ဌာနဆိုင်ရာသို့ လည်ပတ်မှုခရီးစဉ်

Stacy Stepney နှင့် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့် ညွှန်ကြားချက်များ အဖွဲ့အား Fernbank သိပ္ပံ စင်တာ သို့ မိမိတို့၏ မယုံနိုင်လောက်သော ခရီးစဉ် အတွက် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ပညာရေး အောင်မြင်မှုအတွက် C&I ၏ အဖွဲ့လိုက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နှင့် စိတ်အားထက်သန်မှု များကို ကျွန်ုပ် အလွန် သဘောကျပါသည်။ မိမိတို့သည် ခရိုင်-တစ်ဝန်း STEM နှင့် STEM အစီအစဉ်များအပါအဝင်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများကို မြှင့်ရာသို့ ခေါ်ဆောင်ရန် ခိုင်မာသော အမြင်များရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများကို ကမ်းလှမ်းရန်များစွာ ရှိပါသည်။ Fernbank သိပ္ပံ စင်တာမှ ပံ့ပိုးစီစဉ်ပေးလိုက်သည့် အံ့ဩဖွယ်ရာ အခွင့်အလမ်းများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD အသိုင်းအဝိုင်းများက ရယူအသုံးပြုလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ <http://www.fernbank.edu/> သို့လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့မိသားစုများအတွက် အခြားသော ကြီးမားသည့် အရင်းအမြစ်မှာ ဘက်စုံ သော ပံ့ပိုးမှု စနစ် (MTSS) ဖြစ်ပါသည်။ ပညာရေး၊ လူမှုရေး နှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ လေ့လာသင်ကြားမှုနှင့် ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ <https://sway.office.com/sp001bfmsrwFu89G?ref=email&loc=play> တွင်ကြည့်ရှုပါ။

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်၌ အစာအဟာရဓါတ်ဝန်ဆောင်မှုတွင် ကံမကောင်းသောအဖြစ် အပျက် ဖြစ်ခဲ့ပြီး ညံ့ဖျင်းသော အစားအစာအရည်အသွေးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ ကြုံတွေ့ ခဲ့ရပါသည်။ ခရိုင်မှ တောင်းပန်မှုပြုလုပ်ခဲ့ပြီး <https://www.dekalbschoolsga.org/news/dcsd-issues-an-apology-for-food-quality/> ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအား ထပ်မံ၍ ကျွန်ုပ် တောင်းပန်လိုပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာ ကျောင်းသားများအတွက် စံနှုန်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် ဆက်လက် ကတိပြု လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။ သတိပေးချက်တစ်ခုအနေဖြင့် DCSD ကျောင်းများအားလုံးအတွက် နေ့လယ်စာကို တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ နှင့် သောကြာနေ့၊ နံနက် 11:00 နာရီမှ နေ့လယ်ခင်း 1:00 နာရီအထိ ရရှိနိုင်ပါသည်။ နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များအတွက် DCSD ၏ အစာအဟာရဓါတ် ဝတ်ဆိုင်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။ သင့်အနီးအနားရှိ အမေ့သော အစားအစာ အရင်းအမြစ်နေရာအားရှာဖွေရန် DCSD အစားအစာ ဖြန့်ဝေသည့်နေရာများမြေပုံ <https://bit.ly/3j9nlwf>တွင် နှိပ်ခြင်းအားဖြင့်လည်း သင် စူးစမ်းလေ့လာနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းဖွင့်ရက်၏ သုံးပတ်တာအတွင်းသို့ ရောက်ရှိပြီဖြစ်သည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်းများတို့နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုကို ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားလိုပါသည်။ NAACP DeKalb ကောင်တီ၊ Dr. Morley နှင့်တကွ Courageous Conversation အဖွဲ့ နှင့် Mrs. Vickie Turner နှင့်အတူ Town Hall ၊ နှင့် So သို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ယခုအပတ်အတွက် သတင်းအချက်အလက်များနှင့် အစွမ်းထက်သော ဆွေးနွေးမှုများအတွက် DeKalb အသိုင်းအဝိုင်း အကြံပြုထောက်ခံသူများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ပျော်ရွှင်ဖွယ်သော အားလပ်ရက် ဖြစ်ပါစေ၊ အဖွဲ့လိုက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် အိမ်မက်တစ်ခုအား ဖြစ်မြောက်ဖြစ်ပေါ်လာစေကြောင်း နှင့် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်တွင် အတူတကွဆောင်ရွက်ခြင်းက ပိုမိုကောင်းမွန်ကြောင်း အမှတ်ရ စေလိုပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Mrs. Cheryl Watson-Harris ၊ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး